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FOtO: iz Andrijaninog albuma ]

Kada je krenuo vaš interes za sadašnje područje rada?

- Od 4. godine fakulteta (predavanja prof. dr. Alena Bažanta) 
preko posla instruktora na NetAkademiji Tehničkog Veleučilišta u 
Zagrebu do diplomskog u Ericssonu Nikoli Tesli pod mentorstvom 
Daria Nogulića  naziva „Postupci za optimiziranje performansi 
mobilne telekomunikacijske mreže” zainteresirala sam se za rad 
s IP transportnim mrežama i stekla dragocjeno iskustvo rada s 
IP mrežnom opremom. Od tada radim na aktivnostima tehničke 
podrške prodaji u našoj, ali i u drugim regijama. Do sada sam radila 
na brojnim značajnim ugovorima u raznim zemljama (MAG grupa, 
Vipnet, T-Mobile, Velcom Bjelorusija, T-Mobile Njemačka, Orange 
Poljska, Azerfon i Megafon Rusija, BH Telecom, Tele2, Al Madar, 
T-HT...).

Projekt iz kojeg ste najviše naučili?

- Po povratku u Hrvatsku dobila sam jedan od najznačajnijih 
projekata u mojoj dosadašnjoj karijeri za izradu IP dizajna za 
greenfield Ipko mrežu u Prištini. To je bio moj prvi veliki samostalan 
projekt koji je za mene bio veliki izazov s obzirom da sam bila 
najmlađi član ekipe i bez nekog velikog iskustva u dizajniranju 
mreža. Uz izradu dizajna dobila sam priliku sudjelovanja u samom 
podizanju mreže što je za mene bilo iznimno korisno. Tu sam 
stekla poprilično zahtjevna i vrijedna praktična znanja koja su jako 
korisna u obavljanju mog sadašnjeg posla. Na tom projektu radila 
sam skoro sve, od izrade plana ožičenja, do fizičkog 
provlačenja kablova između različitih uređaja, 
pomaganja oko konfiguracije pojedinih 
uređaja, dogovaranja aktivnosti s 
kupcem... Ovaj projekt je dokazao da 
uz dobru suradnju, bez obzira na 
izazove na koje smo naišli, naša 
kompanija posao može obaviti vrlo 
brzo i s vrlo visokom kvalitetom.

Koja je vaša uloga u promociji ericssonovih rješenja?

- Sudjelujem u promociji rješenja za Mobile Packet Backbone 
Network u našoj regiji kao i u državama Afrike i u ovome sam 
području glavni kontakt za našu regiju. Kroz svoje djelovanje trudim 
se promicati našu kompaniju i uključiti nas u što više aktivnosti 
unutar Ericssonovih projekata.

Najkorisniji skup?

- Prisustvovala sam nedavnom PAIB Technical Summitu u San 
Joseu, jednom od najvažnijih događanja u Ericssonovom svijetu IP 
dizajna. Došlo je do efikasne izmjene znanja i iskustava sudionika 
iz različitih regija i tržišta. Ja sam vodila dvije radionice iz područja 
nadogradnje usluga MPBN-a i višeuslužnih rješenja. Stjecanje novih 
poznanstava otvaraju vrata novim poslovnim mogućnostima izvan 
naše regije.

Inovativnost?

- Sudjelujem u definiranju novih usluga kojima će se upotpuniti 
Ericssonov portfelj rješenja i potvrditi naša pozicija isporučitelja 
telekomunikacijskih IP rješenja te otvoriti mogućnosti za nove 
poslovne prilike. Radi se o savjetodavnim uslugama za nadogradnju 
i migraciju postojećih mreža operatora. 

Kako provodite slobodno vrijeme?

- S obzirom da sam „friško“ udana za kolegu iz Ericssona 
Nikole Tesle Darija Burjana između obaveza 

mene kao domaćice i supruge uvijek nađem 
vremena i za svoje prijateljice, shopping 

(   ) te neke od hobija od čega posebno 
izdvajam tečajeve salse i jazz dance-a, 
a volim se opuštati uz pomoć pilatesa 
i squasha. Uz to skijam i vozim bicikl. 
Uz sve hobije i posao uvijek nađem 
vremena za kuhanje i pečenje kolača 
koje obožavam, putovanja, pomaganje 

roditeljima u poljoprivrednim poslovima...

Tijekom biciklističke ture na Cresu



Sa sudionicima skupa
u San Joseu tijekom

pratećeg društvenog 
      događanja
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